
Maakuntahallitus § 87 01.06.2020

Kainuu-ohjelmaa valmisteleva linjauskeskustelu

MH § 87

Kainuun nykyisen maakuntasuunnitelman ja -ohjelman päivitystyö
käyn nis te tään kuluvan vuoden 2020 aikana. Suunnitelma ja ohjelma
on yhdistetty yhdeksi Kainuu-ohjelmaksi ja tätä rakennetta käytetään
myös jatkossa. Ohjelmien päivitystyö toteutetaan näin myös yhtenä
pro ses si na.

Maakuntaohjelman laatimistyö on aloitettu maakuntahallituksen
16.3.2020 tekemän ohjelmatyön käynnistämispäätöksen jälkeen. Uu-
den Kainuu-ohjelman tulee olla valmis ja maakuntavaltuuston hy väk-
sy mä vuoden 2022 alkuun mennessä.

Kainuu-ohjelman laatimiseen osallistumis- ja arviointisuunnitelma on
ase tet tu maakuntahallituksen päätöksellä (27.4.2020) julkisesti näh-
tä vil le.

Kainuu-ohjelman rakentamisen aloitusvaiheessa asetetaan Kai-
nuu-oh jel man strategiset kysymykset, joiden ratkaisussa tai ke hit tä-
mi ses sä pitää onnistua, jotta Kainuu-ohjelmalla saavutetaan ha lut tu-
ja vaikutuksia. Näitä pohditaan maakuntahallituksen 1.6.2020 sekä
maa kun ta val tuus ton 15.6.2020 kokouksissa. 

Erillisliitteenä on taustaesitys Kainuun maakunnan viime vuosien to-
teu tu nees ta aluekehityksestä sekä nykyisen Kainuu-ohjelman si säl-
lös tä. Aluekehitysjohtaja Jouni Ponnikas esittelee taus ta-ai neis ton ja
sen perusteella maakuntahallitus käy Kainuu-ohjelman laa ti mis ta
linjaavan keskustelun.

Erillisliite nro: 3

Lisätietoja asiasta antaa aluekehitysjohtaja Jouni Ponnikas, puh.
040-5740804 tai sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi @kai-
nuu.fi.

Maakuntajohtajan ehdotus:

Maakuntahallitus maakuntahallitus käy Kainuu-ohjelman laatimista ja
ohjelman painopisteitä linjaavan keskustelun ja vie asian edelleen
kä si tel tä väk si maakuntavaltuuston 15.6.2020 ko kouk seen.

Maakuntahallitus:
Aluekehitysjohtaja Jouni Ponnikas esitteli asiaa.



Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi
maakuntajohtajan ehdotuksen.

Merkittiin, että maakuntajohtaja Pentti Malisen poissaollessa asian
esittelijänä toimi vs. maakuntajohtaja, suunnittelujohtaja Hannu
Heikkinen.

Tämän asian osalta pöytäkirja tarkastettiin kokouksessa.
_______


